
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 30. januar 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 110
Vil ministeren forklare, hvorfor de danske myndigheder under Ministeriet for Fødevarer, 
Landbrug og Fiskeri ikke sørger for at grise får plads og halm, der ifølge Aarhus Univer
sitet reducerer risikoen for halebid lige så meget som halekupering, der på trods af et 
forbud mod at det sker rutinemæssigt, fortsat gennemføres på over 95 pct. af de danske 
grise? Der henvises til artiklen ”Forebyggelse af halebid kræver en ekstra indsats”, Natio
nalt Center for Fødevarer og Jordbrug, Aarhus Universitet, den 14. maj 2018.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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